
Samrådsspørgsmål J
Hvordan forholder ministrene sig til, at en 
forhøjelse af prisen på brænde kan betyde, at 
skovene vil vokse til i krat, fordi det vil blive 
dyrere at ansætte lønnet arbejdskraft til at passe 
ung opvækst?

Svar:
Umiddelbart har jeg svært ved at se, hvorfor 
forsyningssikkerhedsafgiften skulle gøre det 
dyrere at ansætte lønnet arbejdskraft i de danske 
skove, da afgiften ikke forventes at øge 
lønniveauet.

Hertil kommer, at Skatteministeriet i øjeblikket 
er i gang med at undersøge afgiftsgrundlaget for 
forsyningssikkerhedsafgiften.

De konkrete afgiftssatser vedrørende brænde 
ligger derfor ikke fast, ligesom det ikke er
afklaret i hvilket omfang brænde, herunder 
sankebrænde, omfattes af afgiften.
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